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Seydou Keita udzielił wywiadu dla Mundo Deportivo, gdzie, poza pytaniami

dotyczącymi Barcelony, która zmierzy się w finale z Juventusem, otrzymał

również te dotyczące Romy. 

 

Jak się czujesz w Romie?

- Czuję się bardzo dobrze. Jestem zastopowany od kilku tygodni z powodu

problemów z kolanem, jednak mam nadzieję zagrać w poniedziałek, gdyż zagramy o

drugie miejsce z Lazio w derbach Rzymu.

 

Macie punkt przewagi nad Lazio i pozostało sześć do dyspozycji. Jesteście

bliscy osiągnięcia celu, Ligi Mistrzów. Nie wypuścicie tego, prawda?

- Mam nadzieję, że nie. Chcę wrócić do gry w Lidze Mistrzów i będzie dużo lepiej,

jeśli będziemy mogli uniknąć eliminacji.

 

Co słyszałeś w Romie na temat Luisa Enrique od swoich kolegów, którzy z

nim pracowali?

- Mówią, że jest bardzo poważnym trenerem. Choć jest młody, wydaje się być

poważnym graczem.

 

Co ci powiedział Totti o swoich relacjach z Luisem Enrique?

- Nie rozmawialiśmy o jego relacjach z Enrique, naprawdę. Jeśli chcecie, zapytajcie

jego [śmiech - dod.red.]. Czasami ludzie szukają w piłce kłopotów tam, gdzie ich nie

ma.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

